
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Sprejeta poročila
pravosodnih organov

Kar pet »pravosodnih« poročil je bilo
tokrat eno za drugim nanizanih pred dele-
gate občinske skupščine. Vodja temeljne-
ga sodišča je poročala o težavah, ki so se
nakopičile pri njihovem delu in ki jim
kljub dobri volji ne morejo biti kos. Na
njihov naslov se namreč dnevno »steka«
veliko število izterjav za neplačane račune
tako knjig, kot tudi stanovanj in še česa.
Na enega sodnika pride tudi do 800 spisov,
razreševanje sodnih aktov pa je zato v
vedno večji zamudi. Rešitev vidijo na te-
meljnem sodišču le v dodatni zaposlitvi.
To pa bo najbrže le premostitven izhod iz
zagat, kajti brez širše obravnave te že kar
akutne družbene problematike teh poja-
vov ne bo moč rešiti v krajšem času. Pov-
sem na mestu je bila zato pobuda delegata
DK 44, ki je predlagal, da se proučijo
možnosti za drugačno sankcioniranje ne-
discipliniranih občanov, družbena akcija
pa naj steče izven sodniških zidov.

Namestnik javnega tožilca pa je v svo-
jem uvodu podčrtal uspešnost dela te pra-
vosodne institucije, ki je prav lani v pri-
merjavi z letom popreje močno »znižala«
zaostanek nerešenih zadev, čemur je bo-
trovalo tudi večje število zaposlenih. V
minulem letu so zabeležili nekoliko več
kaznivih dejanj zlorabe uradnih položajev,
porasla so kazniva dejanja mladoletnikov
in prometni delikti. V tem letu pa so
opaznem porastu kršitve pri oblikovanji
cen. Po mnenju javnega tožilca bo morala
biti družbena akcija vse bolj usmerjena v
preventivno delovanje, kar bodo zahtevali
oziroma že narekujejo zaostreni pogoji
gospodarjenja.

Predstavnik sodišča združenega dela pa
je svoj uvod k poročilu pričel z iskreno
zahvalo vseh delavcev te institucije, saj so
jim prav ljubljanske občine z združeva-
njem sredstev v preteklem letu zagotovile
sodobnejše prostore. Sicer pa je bilo v letu
1980 na omenjenem sodišču naslovljenih
kar za 40 odstotkov zadev več kot leta
1979. Čeprav je delo te ustanove v primer-
javi z leti poprej bolj podružbljeno, pa po
njihovi oceni število teh zadev ne bo upad-
lo, vse dokler ne bo bolj čutiti večje zavze-
tosti s strani sindikatov, na področju zako-
nodaje in še posebej pri tistem njenem
delu, ki se nanaša na delovna razmerja pa
storjeni s pobudami nas vseh, vidnejši pre-
miki.

Nič kaj zavidljive pa tudi niso težave, s
katerimi se srečuje sodnik za prekrške.
Prekrški iz prometa so najštevilnejši, ob
tem, kako malo spoštujemo cestnopromet-
na pravila in da je v veljavi nov republiški
zakon, pa bo najbrže imel ta sodnik še več
dela. Nemalo dela mu povzročamo tudi s
tem, da ne odpiramo kuvert, oziroma, da
se na njegove pozive ne odzivamo. Dvojno
ali celo trojno delo mu povzroča, saj po
njegovi oceni kar tretjina pozivov ni vro-
čenih, tretjina poklicanih pa se ne odzove.
Ob tem seveda niso majhne tudi težave in
stroški, ki jih ima ta institucija s pošto in
večnim dopisovanjem.

Pred delegati je bilo razgrnjeno tudi po-
ročilo družbenega pravobranilca samou-
pravljanja, katerega so vsi trije zbori tako
kot prejšnja poročila tudi sprejeli, o njiho-
vem delu pa smo več zabeležili že v eni
izmed prejšnjih številk našega glasila.


